
         
命题学校： 新余一中     命题人： 黄少华 罗娟     审题人：朱琳
第一部分：听力（共两节，共20小题；每小题1.5分，满分30分。）

第一节（共5小题；每小题1.5分，满分7.5分）

听下面5段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。
1.What will the woman do next?

A. Turn down the radio    B. Close the window       C. Go to bed

2. Who will probably get the stamps?

A. The woman            B. The man’s classmate     C. The woman’s sister

3. Why can’t the woman go with the man ?

A. She’s a little tired      B. She’s going to listen to music   

C. She’s going to the library.

4. When will the man arrive home?

A. At 10:00              B. At 11:00                C. At 12:00

5. Where does the conversation take place?

A. At home              B. In a travel agency       C. In a hotel

第二节（共15小题；每小题1.5分，满分22.5分）

听下面5段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题，每小题5秒钟；听完后，各小题将给出5秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。

听第6段材料，回答第6、7题。

6. What does the woman ask the man to send?

A. A report.  

  
B. An e-mail.  

    C. A letter.

7. For whom will the man reserve the room in the Garden Hotel?

A. For the woman.
  
B. For Mr. Benson.

C. For Mr. Black.

听第7段材料，回答第8、9题。

8. Where is the hotel located?

A. Out of the city.   
B. Near the harbor.  
C. In the center of the city.

9. When will the speakers meet?

A. On Friday.  

B. On Sunday.  
    C. On Saturday.

听第8段材料，回答第10至12题。

10. What’s the conversation about?

A. Buying a flat.   

B. Renting a flat.  

C. Visiting a flat.

11. How many bedrooms are there in this flat?

A. Two.  
 
    B. Three.  

    C. Four.

12. When can the woman move in?

A. Right now.      
B. In two weeks.  
 C. In October.

听第9段材料，回答第13至16题。

13. What’s the man looking for？

A. A monument.
    B. A pub.

 
C. A hall.

14. What’s the Mond?

A. A road.
    

B. A hill.

     
C. A monument.

15. How will the man get there probably?

A. By bus.


B. By taxi.

     C. On foot.

16. What do you think of the woman?

A. She is helpful.

B. She is impatient.
 
C. She is rude.

听第10段材料，回答第17至20题。

17.Why is Lily sitting in the trolley(手推车)?

A. She is too heavy for her mother to carry.
    B. Her mother wants to talk to Mrs. Bell.

C. Her mother has bought too many things.

18. What’s Lily doing when Mrs. Bell and Mrs. Young are talking?

A. She hides a bottle of wine in Mrs. Young’s handbag.    B. She is playing with a bottle of whisky.

C. She is playing with the things her mother has bought.

19. What can we learn from the speech?

A. Mrs. Bell steals a bottle of whisky.



B. The detective finds the whisky in Mrs. Bell’s handbag.

C. Mrs. Young asks her daughter to steal a bottle of whisky.

20. What does the speech tell us?

A. Lily is a shy girl.

B. Mrs. Bell is a forgetful person.

C. People sometimes can hardly explain themselves.
第二部分阅读理解(共两节，满分40分)

第一节(共15小题；每小题2分，满分30分)

阅读下列短文，从每题所给的A、B、C和D四个选项中，选出最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。

A
Now a new award has been established in Mark Twain’s honor — The Mark Twain American Voice in Literature Award. The Mark Twain House & Museum in Hartford, Connecticut announced the creation of the award on May 27, 2015 at The Grolier Club in New York City. 

This new writing honor will come with a $25,000 award given by best-selling author David Baldacci. The award will be presented to the author whose book, published in calendar year 2015, best expresses an “American voice”, like Mark Twain’s American voice in The Innocents Abroad and Adventures of Huckleberry Finn. The prize will be determined by judges selected by the museum.

Mark Twain’s American voice still attracts readers around the globe. His books are still published in some 50 languages. This award was established to honor other authors whose work speaks in similar ways.

The submission fee is $50 per book. Novels and short story collections published in the calendar year of 2015 will be accepted. No self-publishing submissions will be accepted this year. Works must be written by American authors and published by American publishers. The $25,000 prize winner will be announced in 2016. St. Louis artist Don Wiegand’s portrait (肖像) sculpture of Mark Twain will provide the inspiration for the physical award.

If you are interested, don’t forget to submit your work. You may be the first one to receive the award.

21. Which of the following is most likely to win the award? 

A.  A book by an Englishman about America.


B.  A book by an American about Americans.

C.  A book by an American about foreign cultures.

D.  A book by an Englishman about Americans in England.

22. This year the award won’t accept _______.

A. books written in 2014


B. short story collections

C. self-publishing works


D. novels published in 2015

23. The text is meant to _______.

A. advertise a newly established award
     B. encourage more Americans to write

C. help us know better about Mark Twain

 D. tell the history of an award in literature

B

Researchers at a university in Hungary say there is truth to what many dog owners always believed. Dogs do understand what humans say.

The researchers made images of the brains of 13 dogs using a machine that records brain activity. The dogs were trained to lie down in the machine for seven minutes. During that time, they listened through headphones to their trainers’ voices. 

Dog owners may think the news is not surprising. But scientists are impressed. Brian Hare is a professor at Duke University. He called one of the findings a “shocker.”

The brain imaging showed dogs processed words using the left side of their brains, just as humans do. They use the right side of their brains to understand tone and pitch (音调). The study showed dogs understand words and how they are said. Meaningful words said in a neutral (中性的) way did not have the same effect as the same words said in an encouraging way.

Attila Andics was the lead researcher on the project. “Dog brains care about both what we say and how we say it,” he said. Researchers say they think dogs are tuned in to what people say because dogs have lived with people for a long time. Andics said he thinks other animals probably can understand human language like dogs do. But those animals are not very interested in what humans have to say.

People reacted to the story on Facebook and Twitter. They said they always knew their pets could understand them. And they were happy to see scientific support for what they experienced every day. One reader from Virginia said she thought her dog could probably read her mind, too. Someone in California joked that he always knew his dog ignored him. And Greg Matos in Boston called the study “fascinating!” 

24. Which of the following statements is TRUE according to the text?

A. Humans use the left side of the brains to process words.

B. Dogs have no difficulty understanding words said in a neutral way.

C. Other animals can also understand human language just as dogs do.

D. Dog owners can hardly believe the story that Dogs do understand what humans say.

25. What does the word “they” in the 4th paragraph refer to?

A. researchers        B. dogs        C. dog owners        D. people in general

26. The method the author uses to develop the last paragraph is ________.

A. offering analyses
        B. providing explanations


C. giving examples
            D. making comparisons

27. The main purpose of the passage is to ________.

A. compare and evaluate
            B. debate and explain


C. argue and discuss
                D. inform and explain

C

Bob Dylan was named the surprise winner of the Nobel Prize for literature in Stockholm today “for having created new poetic expressions within the great American song tradition”.

Speaking to reporters after the announcement, the permanent secretary of the Swedish Academy, Sara Danius said she “hoped” the Academy would not be criticized(批评) for its choice.

“The times they are a changing, perhaps”, she said, comparing the songs of the American songwriter, who had yet to be informed of his win, to the works of Homer and Sappho.

“Of course he deserves it – he’s got it,” she said. “He’s a great poet – a great poet in the English speaking tradition. For 54 years he’s been at it, reinventing himself constantly, creating a new identity.” 

Danius said the choice of Dylan may appear surprising, “but if you look far back, 5000 years, you discover Homer and Sappho. They wrote poetic texts which were meant to be performed, and it’s the same way for Bob Dylan. We still read Homer and Sappho, and we enjoy it. We can and should read him.” 

The winner of the Nobel Prize for literature is chosen by the 18 members of the Swedish Academy, who are looking for “the person who shall have produced in the field of literature the most outstanding work in an ideal direction”, according to Alfred Nobel’s will. The award itself admits on its website that “Alfred Nobel’s prescriptions for the literature prize were quite vague”, adding that “in fact, the history of the literature prize appears as a series of attempts to interpret an imprecisely worded will”. 

Major writers believed to have been in the running for the award included the Kenyan Ngugi wa Thiong’o, the American Don DeLillo and the Japanese Haruki Murakami. 

Dylan becomes the first American to win the Nobel Prize for literature since Toni Morrison took the prize in 1993.

28. What was Bob Dylan named winner of the Nobel Prize for literature for? 

A. The suggestion from Sara Danius.

B. His creation of new poetic expressions.

C. His contribution to American history. 
D. His wonderful performances as a songwriter.

29. According to the passage, who will decide the winner of the Nobel Prize for literature? 

A. Alfred Nobel’s will.        

    B. Poetic texts of Homer and Sappho.

C. The history of the literature prize. 

D. The 18 members of the Swedish Academy.

30. What can we know from the last two paragraphs? 

A. Haruki Murakami is a great writer from Africa.   

B. Don DeLillo and Ngugi wa Thiong’o are both Americans. 

C. Three persons competed for the 2016 Nobel Prize for literature.

D. Dylan is the second American to win the Nobel Prize for literature.

31. What’s the main idea of the passage?  

A. Bob Dylan wins the 2016 Nobel Prize in literature. 

B. Bob Dylan contributes greatly to the American literature. 

C. Sara Danius remarks on the contributions of Bob Dylan. 

D. The works of Bob Dylan compare with those of Homer and Sappho.

D
If you frequently find yourself covered in mosquito bites while others escape, you can blame your genes (基因). 

British scientists have discovered evidence that some people are simply born to attract mosquitoes. In experiments they found that people’s body smell attracted the insects in different ways and this was strongly influenced by genetics. 
    The team, led by scientists at the London School of Hygiene and Tropical Medicine, found that pairs of identical twins — who share 100 percent of their genes — are equally attractive to mosquitoes. Non-identical twins, who only share about 50 percent of their genes, however, differ in the degree to which they attract mosquitoes. 
    The results show that the feature has a similar link to genes as height and IQ. The findings build on previous work, which links body smell to the chances of being attacked by mosquitoes. The team also includes scientists from Nottingham University and the University of Florida. They think that some individuals produce a natural insect repellent (驱虫剂) that keeps them safe.  
    Lead scientist Dr James Logan, from the London School of Hygiene and Tropical Medicine, said, “By investigating the genetic mechanism (遗传机制) behind attractiveness to biting insects such as mosquitoes, we can move closer to using this knowledge for better ways of keeping us safe from bites and the diseases insects can spread through bites. If we understand the genetic basis for variation between individuals, it could be possible to develop ways to control mosquitoes better, and develop new ways to drive them away. In the future we may even be able to take a pill which will increase the production of natural repellents by the body and finally replace skin lotions (药液).”        

32. The experiment involving twins suggests that _______.

A. mosquito bites may result from genes

B. body smell differs from person to person 

C. body smell is to blame for mosquito bites
D. mosquitoes can be killed by genetic means 

33. It’s implied in Paragraph 4 that one’s height and IQ _______.  

A. affect each other greatly

    
B. are both influenced by genes

C. can’t be explained by genetics
    
D. have a lot to do with the environment

34. Why are some people free from mosquito bites according to the text?

A. They have taken some pills.           B. They use certain skin lotions.

C. Their body produces a special smell.

D. Their skin contains natural repellents.

35. What’s Dr James Logan’s tone like in the last paragraph?

A. Concerned.
        B. Curious.
    C. Annoyed.
   D. Hopeful.

第二节 （共 5 小题，每小题 2 分，满分 10 分）

根据短文内容，从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项，选项中有两项为多余选项。

    Are you a person that feels you’ve been gifted with creativity? Do you feel like you can’t be creative at school sometimes?   36   Read the passage and you will get some ideas that can serve as your inspiration. 

Employ recycling into your arts and crafts activities. No matter what you are into, there are many ways to involve using objects and supplies that you’d have otherwise thrown away. Save paper, bottles, cardboard and more. And when you work on an arts and crafts project, don’t throw away any unused materials.   37    

If you need inspiration for crafts, one of the best places is the Internet.    38    But the Internet has changed all of that because you can now find thousands of ideas on the Internet for free. Be sure to add your projects and ideas online to share with others as well. 

Make friends with people who own or work at the local arts and crafts store. This can help you get valuable deep understanding of sales, styles and special offers.    39   Also you may probably meet others who are interested in the same crafts that you like. 

  40   A rainy day might seem like the perfect time to do arts and crafts indoors, either alone or with your friends. However, if there are steps like spray (喷洒) painting involved, those are usually better done outside. 

A. You may even be able to display your crafts. 

B. Many people used to buy books to get ideas for crafting.

C. Then you can paint them and fill them with colored sand. 

D. Getting rid of unwanted materials can both be easy and rewarding. 

E. That’s why you can use arts and crafts to get your creativity again.

F. Even if you don’t need them now, you may use them on a future hobby.

G. Be mindful of weather conditions when it comes to arts and crafts activities.

第三部分　语言知识运用(共两节，满分45分)
第一节完形填空(共20小题；每小题1.5分，满分30分)

阅读下面的短文，从短文后各题所给的A、B、C和D四个选项中，选出可以填入空白处的最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。

Generally speaking, a family member would be their inspiration. As for me,  41  my mother and father were both great influences, my greatest influence came from a television program. Nearly every day after  42 , I would come home, lie down on the couch, and  43  the television.

Upon hearing the fast-paced dialogue, seeing the  44  faces, and hearing the theme song, a sense of  45  and total peace would make me relaxed. All the day’s hardships would  46 . I would forget about any former stress, and I would  47  making calls to my classmates to chat about it. When it was about five o’ clock, I would sit in front of the TV, only to  48  another episode (一集) of Gilmore Girls. Gilmore Girls was what I had to  49  in my day, because I was having a  50  day and I simply loved to laugh at the quirky (另类的) remarks in their  51 . Each of the characters was unlike anyone I had ever known. Each character had a  52  personality. The more I tuned in to Gilmore Girls, the more I found myself wanting to be a “Rory Gilmore”.

Much of Rory’s success came from her mother. In the process of  53  Harvard or any college, I have recently discovered it is a long process. My mother has always encouraged me to follow my dreams and to make my own  54 . I am a particularly indecisive (优柔寡断的) person, so undertaking this task is not  55  for me. In  56  and developing into her own person, Rory Gilmore discovered what she wanted to be and how she was willing to achieve those dreams; that was how Rory Gilmore  57  me.

Although I am a girl who is  58  trying to find her true self, Rory made me feel as if I could  59  everything, from studying for my exams to going to my favorite college. No matter which college I may  60 , I’ll always know that the road, which I travel to get there, is a road well worth traveling.

41. A. unless


B. because


C. now that


D. even though

42. A. dinner


B. communication

C. school



D. work

43. A. pick up


B. turn on


C. take out


D. pass on

44. A. anxious


B. curious


C. familiar


D. proud

45. A. relief


B. care



C. honor



D. surprise

46. A. pause


B. disappear


C. decrease


D. return

47. A. insist on

B. feel like


C. end up



D. put off

48. A. survey


B. identify


C. watch



D. notice

49. A. look forward to
B. make up for


C. pay attention to

D. take charge of

50. A. lazy


B. bad



C. big



D. regular

51. A. dialogues

B. topics



C. discussions


D. explanations

52. A. strong


B. good



C. strange


D. unique

53. A. passing by

B. thinking of


C. getting into


D. searching for

54. A. efforts


B. experiments

C. decisions


D. trips

55. A. fit



B. dangerous


C. new



D. easy

56. A. speeding up

B. growing up


C. hanging out


D. holding on

57. A. inspired


B. envied



C. admired


D. calmed

58. A. hardly


B. still



C. almost



D. seldom

59. A. conquer


B. find



C. analyze


D. afford

60. A. know


B. conduct


C. admit



D. choose

第二节 (共10小题；每小题1.5分，满分15分)

阅读下面短文，在空白处填入 1个适当的单词或括号内单词的正确形式。

Wolf Warriors II, directed by and 61_______(star) action star Wu Jing, is now China's top grossing film. The film 62________(earn) nearly 3.4 billion yuan ($505.75 million) by August 7th, 2017 and set a record for domestic movies at the box office.

The film raises questions about the risks which countries and regions63______(involve) in the Belt and Road Initiative(一带一路）face, while providing the answer64_____how the Chinese government aims to protect the safety of overseas Chinese. The movie also gives a shot in the arm to the PLA Navy and its fleet, especially since it was released on the eve of 65______90th anniversary of the founding of the PLA.

Holding the banner of patriotism(爱国主义）, peace, friendship, and global responsibility, it should be seen as a brave effort 66______(promote)Chinese values to gain 67______(commerce) success. There is nothing wrong in focusing on a modern Chinese military hero,68________ there are many such heroes in real life thanks to China’s increasing 69________(participate) in global affairs.

Wu Jing’s movie is an effort in the right direction. And the market, 70_______decides what kinds of films audiences like, has given a thumbs-up to Wolf Warriors II. 

第四部分写作(共两节，满分35分)

第一节短文改错(共10小题；每小题l分，满分10分)

假定英语课上老师要求同桌之间交换修改作文，请你修改你同桌写的以下作文。文中共有10处语言错误，每句中最多有两处。每处错误仅涉及一个单词的增加、删除或修改。

增加：在缺词处加一个漏字符号(∧)，并在其下面写出该加的词。

删除：把多余的词用斜线(＼)划掉。

修改：在错的词下画一横线，并在该词下面写出修改后的词。

注意：1. 每处错误及其修改均仅限一词；   2. 只允许修改10处，多者(从第11处起)不计分。

When I was 10, I was asked to make a speech naming ＂My Dream＂ before the whole class.With so many eyes fixed upon me, you can imagine how nervous I was. However, I had no choice but prepare for it. To draft the speech was the easiest for me, the good writer, but the hard part lay in my oral presentation from my memory. The real moment came while I stood on the platform, my heart was beating fast and my mind blank. Much to my surprise, the listeners were sitting quietly and wait patiently without any signs of rushing me. Gradually I found me back. When I finished my speech, my audience applauded wild. I made it! From then on, my fear of talking before an audience disappears.

第二节 书面表达（满分25分）
假如你是王魏，收到英国的朋友Mike的来信。信中提及他正在为是否同意与父母分享自己的微信朋友圈（Wechat Moments）而感到苦恼。请你给他回信，内容包括：
1.表明你的态度；2.陈述具体理由（至少两条）；3.提出个人建议。
注意：1.词数100左右； 2.可适当增加细节，以使行文连贯；  3.开头和结尾已经给出，不计人总词数。
Dear Mike, 
   How amazed and pleased to have received your letter today! You told me that_____________________________________________________________________________________________________________________________________

Yours,
Wangwei

六校第五次联考英语答案
听力理解:1-5 ABCAB 6-10 ABBCB 11-15 ACBAC 16-20 AABBC

阅读理解21--23BCA  24--27ABCD  28--31BDDA 32--35 ABCD
七选五36--40EFBAG
完形填空41-45 DCBCA    46-50 BDCAB  51-55 ADCCD  56-60 BABAD
61. starring  62. had earned  63. involved  64.to  65.the
66. to promote  67.commercial  68.because/as/since  69. participation  70.which
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书面表达 
Dear Mike,

How surprised and pleased to have received your letter today! You told me that your parents asked to see your Wechat Moments and that, you’re hesitating about whether to share it with them. As I see it, it is understandable for your parents to do so.
   Blood is thicker than water. Parents are our most believable persons in the world. As parents, they have responsibility to make sure we make right friends and won’t be harmed or misled by bad information. As teenagers, we do need parents’ guidance, especially in terms of social experience. Moreover, sharing your Moments will bring your whole family closer to each other. Therefore, you’d better give them a place in your own world so that you can communicate easily.       Please remember me to your parents.
Yours,
Wang wei
答案详解A

本文介绍了一个新设立的文学奖项——The Mark Twain American Voice in Literature Award。
21. B。由第二段…published in calendar year 2015, best expresses an “American voice”…以及第四段Works must be written by American authors and published by American publishers可知，由美国人写的关于美国人的文学作品更可能获这个奖。
22. C。由第四段No self-publishing submissions will be accepted this year可知，应选C。
23. A。根据文章内容可知，本文主要是为The Mark Twain American Voice in Literature Award这个新设立的奖项做宣传。
B

你的宠物或许是一只可爱的狗狗，它真的会听懂你的语言。最近匈牙利一所大学的研究人员通过实验证实了这个说法。所以，今后你在狗狗面前说话可要多加小心了！
24. A. 细节理解题。根据第四段首句：The brain imaging showed dogs processed words using the left side of their brains, just as humans do. 可知，人类和狗狗一样使用左大脑处理词汇。根据第四段最后一句可知，B项错误；根据第五段倒数第二句可知，C项错误：根据第三段第一句可知，D项错误。
25. B. 代词指代题。根据该词前面一句话：The brain imaging showed dogs processed words using the left side of their brains, … 大脑成像表明狗狗是使用左大脑来处理词语。接下来，就应该说，它们（狗狗）使用右大脑来理解语气和语调。所以此处的they 指代的应是dogs。故答案为B.

26. C. 段落结构题。根据文章最后一段的最后三句话可知，该段主要是通过例举一些养狗人的说法来进一步说明“狗狗确实能够理解人”这个观点。故答案为C.

27. D. 写作意图题。通读全文内容可知，作者写这篇文章目的在于告诉读者一个事实，那就是“狗狗的确懂得人们所说的话”，并通过研究人员的实验进一步解释了该观点。故正确答案为D.

C

本文是一篇说明文。介绍了美国的歌曲创作者鲍伯·迪伦因为他美国的歌曲传统领域所创造出的新的诗歌表达形式而成为了2016年诺贝尔文学奖的得主。
28. B 细节理解题。根据第一段中的“Bob Dylan was named the surprise winner of the Nobel Prize for literature in Stockholm today “for having created new poetic expressions within the great American song tradition”.”可知，因在美国歌曲传统中已经创造了新的诗歌表达法，鲍伯·迪伦被命名为诺贝尔文学奖的得主。故选B项。
29. D 细节理解题。根据第六段中的“The winner of the Nobel Prize for literature is chosen by the 18 members of the Swedish Academy,…”可知，诺贝尔文学奖的获得者被瑞典皇家科学院的18个成员所选取。故选D项。
30. D 推理判断题。根据最后一段中的“Dylan becomes the first American to win the Nobel Prize for literature since Toni Morrison took the prize in 1993.”可知，迪伦成为了自托妮·莫利森在1993年获得诺贝尔文学奖以来的第一位获得诺贝尔文学奖的美国人。故选D项。
31. A 主旨大意题。根据第一段中的“Bob Dylan was named the surprise winner of the Nobel Prize for literature in Stockholm today…”可知，本文所讲述的就是鲍伯·迪伦荣获2016年的诺贝尔文学奖。故选A项。
D
如果你发现蚊子特别喜欢叮你，而其他人都安然无恙，这其实与你的基因有关。科学家们已经通过实验找到了一些证据，证明一些人生来就和蚊子有缘。
32. A。由第三段内容可知，研究人员用双胞胎所做的实验表明，蚊虫叮咬很    可能和人的基因差别有关系。 

33. B。由第四段The results show that the feature has a similar link to genes as height and IQ可推出，蚊虫叮咬和人们的身高和智力一样，同人们的基因有着密切的联系。
34. C。由第四段The findings build on previous work, which links body smell to the chances of being attacked by mosquitoes…some individuals produce a natural insect repellent that keeps them safe可知，研究人员认为，有些人能不被蚊虫叮咬的原因是他们的体内能产生一种驱虫剂，是这种驱虫剂的味道赶跑了蚊子。 

35. D。由最后一段内容可知，Dr James Logan确信蚊虫叮咬和人们不同的基因有关，对有朝一日能研制出一种人服用后能避免蚊虫叮咬的药物充满了信心。  

第二节
当我们的创造力趋于懈怠时，该怎么办？本文建议动手做点工艺活动。
36. E。本文围绕arts and crafts展开，E项承上启下，符合语境。
37. F。F项点出了don’t throw away any unused materials的原因。
38. B。结合该空后面的But the Internet has changed all of that...可推知，之前人们习惯从书籍里寻找灵感。
39. A。根据前后语境可知，此处列举了认识拥有或在当地工艺店工作的人的好处，A项与此相关。
40. G。根据该空后面的关键词a rainy day, indoors, outside可知，进行工艺活动时要考虑天气因素。

本文是夹叙夹议文，题材为日常生活类。很多人都有让自己感到鼓舞的人或事，而激励“我”的却是电视剧《吉尔莫女孩》。
41. D。根据本空后的my greatest influence came from a television program可知，尽管（even though）父母对“我”的影响很大，但对“我”影响最大的是一个电视节目。
42. C。根据第27空后的classmates可知，几乎每天放学（school）后，“我”回到家，躺在沙发上，打开（turn on）电视。
43. B。参考上题解析。
44. C。根据第28空后的another episode可知，“我”对剧中的面孔很熟悉（familiar）。
45. A。与本空后的peace构成并列。解脱（relief）感和完全的平和使得“我”很放松。
46. B。根据下句中的forget about any former stress可知，一整天的艰苦都消失了（disappear）。
47. D。由本空前的forget about any former stress可知，“我”会推迟（put off）给“我”的同学打电话来谈论它。
48. C。此处的意思是：快5点的时候，“我”就坐在电视机前，仅仅去看（watch）《吉尔莫女孩》的另一集。
49. A。此处的意思是：《吉尔莫女孩》是“我”年少时期盼的（look forward to）事情，因为“我”一直过得不愉快（bad），“我”只是喜欢被他们对话（dialogues）中另类的评论逗乐。
50. B。参考上题解析。另：第26空前的hardships有提示。
51. A。参考第29题解析。另：本空前的remarks和第24空前的dialogue有提示。
52. D。根据上句Each of the characters was unlike anyone I had ever known可知，每个角色都有独特的（unique）个性。
53. C。根据本空后的college可知，“我”最近发现进入（getting into）哈佛或者任何一所大学是一个漫长的过程。
54. C。根据下句中的indecisive可知，妈妈总是鼓励“我”去追随自己的梦想并自主做决定（decisions）。
55. D。根据本空前的indecisive可知，承担这项任务对“我”来说不是容易的（easy）。
56. B。根据本空后的developing into her own person可知，在她成长（growing up）的过程中。
57. A。此处的意思是：这就是Rory Gilmore如何激励了（inspired）“我”。
58. B。此处的意思是：虽然“我”是一个仍在（still）试图找到自我的女孩，但是Rory使得“我”仿佛觉得“我”可以战胜（conquer）一切。
59. A。参考上题解析。
60. D。此处指的是无论“我”选择（choose）哪一所大学。
【语篇解读】本文为记叙文。作者回忆了自己十岁时做演讲的情景。

第一处：naming改成named 考查非谓语动词。我被要求做一个名为＂我的梦想＂的演讲。speech与name之间为逻辑被动关系，故naming应改为过去分词形式。
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第四处：hard改成hardest 考查形容词最高级。由前句＂To draft the speech was the easiest for me＂（写演讲稿对我最容易）可知，此处应指＂最难的部分在于我把它用口语从记忆里呈现出来＂，前后形成对比，故hard应改为hardest。

第五处：while改成when 考查连词。在站在平台上的那一时刻，表瞬间，while＂在……期间＂，故while应改成when。

第六处：删除was  考查独立主格。分析句子结构可知，那一时刻真正到来了，那时我站在平台上，心跳很快、大脑一片空白。my heart与beating fast构成独立主格结构，故was多余。

第七处：wait改成waiting 考查动词时态。由句意可知，听众们一直静静地坐着、耐心地等着。此处与sitting为并列成分，故wait应改为waiting。

第八处：me改成myself 考查反身代词。根据语境，此处指＂找回了（我）自己＂，故me应改成myself。

第九处：wild改成wildly 考查副词。疯狂地鼓掌，此处修饰动词applauded，故wild应改成wildly。

第十处：disappears改成disappeared 考查动词时态。根据语境可知，此处描述的是过去的事情，故disappears应改为disappeared。
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